
Wij zijn de bewoners van de Jouke Zietsmastraat 26 en maken ons ernstig zorgen over de 
mogelijke plaatsing van de mega wind molens zo dicht op onze woning. Zeker gezien ons 2 
kinderen en de risico's die inmiddels zeer duidelijk zijn. Dat er überhaupt nog gedacht wordt 
aan het voortzetten van de plannen tot de bouw van deze monsters is me een absoluut raadsel 
en maakt me meer dan boos. Zou het in een democratie niet zo moeten zijn dat de bevolking 
inspraak heeft op wat er met haar omgeving en al helemaal gezondheid gebeurt? 

Ik wil graag schriftelijk inspreken bij punt 5a van de vergadering van de Commissie Ruimte, 
Wonen & Klimaat 19/4 aanstaande.
Omdat duidelijk is dat het RIVM rapport niet volstaat vragen wij om een gedegen onderzoek 
naar de gezondheidseffecten van windturbines dicht bij de woningen.
Zolang dat onderzoek niet uitwijst dat het 100% onschadelijk zal zijn moeten de windmolens 
minimaal op 1500 staan.  Dit ivm de gezondheidsschade.  En nog liever zien we de 
windmolens geheel verdwijnen uit dit gebied. Het hoort niet thuis in bewoond gebied.

Ik weet dat er enorm veel weerstand is het deel van Noord dat deze windmolens in hun 
achtertuin zou krijgen. Het mag in Nederland niet gebeuren dat de politiek hier gewoon over 
heen walst.


